

鋼琴/陳冠偉

2000 年出生。桃園市大成國中音樂班、武陵高中音樂班、16 歲考進及就讀德國柏林·漢斯-艾斯勒音樂學院（Hochschule für Musik Hanns-Eisler Berlin）主修鋼琴，並一直與 Konrad Maria Engel 教授一同學習。

3 歲半即學習 YAMAHA 幼幼班節奏音感及肢體律動團體班至先修一，5 歲開始學習鋼琴，追隨陳盧寧教授學習 6 年、師事於蔡毓珍老、李妮妮教授、林珮琪老師、范姜毅教授與德國鋼琴音樂家 Paul Kern 及德國柏林·漢斯-艾斯勒音樂學院 Konrad Maria Engel 教授。2009 年，就作為台北世紀交響樂團的鋼琴獨奏家首次亮相。在接下來的幾年裡，他參加了各種大師班：Artemis Yen Alexei Lubimov，Claudio-Martínez-Mehner 等等。

2015 年，陳冠偉在“第四屆澳門 - 亞太青年鋼琴比賽”中獲得成人組第三名，並在桃園音樂廳舉行了他的第一場鋼琴演奏會。2017 年，在第六屆德國國際特羅斯多夫（Troisdorf）鋼琴比賽中獲得第一名。2017 年 10 月，在第五屆德國威瑪國際弗朗茲·李斯特青少年鋼琴家比賽中進入半決賽。2018 年 10 月，在德國烏塞敦（Usedom）音樂節的長笛鋼琴二重奏比賽，獲得第三名的佳績。2019 年 9 月獲選國立臺灣交響樂團「2020-2021 年國際音樂人才拔尖計畫」培訓。

Piano / Kuan-Wei Chen

Born in 2000, Kuan-Wei began his first piano lessons at the age of 5. After being taught by Lu-Ning Chen for six years, he studied under the guidance of Yuzhen Tsai, Prof. Wei-Wei Lee, Pei-Chi Lin, Prof. Chiang-Yi Fan and Paul Kern. At the age of 16, he entered the Hochschule für Musik Hanns Eisler Berlin, Germany, and has been studying with Professor Konrad Maria Engel since then.

In 2009, he made his debut as a solo pianist with the Taipei Century Symphony Orchestra. In the following years, he participated in various master classes, instructed by Artemis Yen, Alexei Lubimov, Claudio-Martínez-Mehner and so on. In 2015, he won the third place in the adult group of the "4th Macau-Asia Pacific Youth Piano Competition" and held his first Piano Recital at the Taoyuan Concert Hall. In 2017, he won the

first prize in the 6th International Piano Competition in Troisdorf, Germany. In the same year, he participated with great success in the semifinals of the 5th International Franz Liszt Junior Pianist Competition in Weimar, Germany. In 2018, he was awarded third prize in the flute-piano duo competition at the Usedom Music Festival. In September 2019, he was selected for “2020-2021 International Music Talent Project” of National Taiwan Symphony Orchestra.